
 

 9.5.25  - וועד מוסדיסיכום פגישת 

 

 נוכחים  

 

 נציג כתה שם נציג כתה שם

 3, ב4ה לי בסון 4ג שראל גרניט

 3ב אורטל דרור  3ג קרן סגמן 

 2ב ויטה גיטשטיין  4ב נועם ליטמן 

 3, ד1א שלומית אג'מן 3ו רינת דנוביץ'

 2ו מיכל בן צבי  2ג נמרוד רטנר

   2ד דלית סוסונובסקי

 

 עדכוני מנהלת

 מאבק המורות:  ●

צוות בית הספר היה מאוחד לאורך הדרך וההחלטה לחזור ללימודים נעשתה לא בלב  ○

שלם אצל כולן/ם. רעות הסבירה את עמדת הצוות שמרגיש שהמאבק הינו למען עתיד  

 מערכת החינוך ויש להמשיך אותו תוך דיאלוג משותף עם ההורים. 

להרים מפגש הורים/מורים כדי להציף ביחד בעיות שניתן לפתור  הוצע  -שולחנות עגולים  ○

ברמת בית הספר. זו יוזמה שקיימת גם בבתי ספר אחרים והמטרה להעלות את 

 .מיכל ושראל יסגרו מול רעות את הפורמט הנכוןמסקנותנו גם לרמה העירונית. 

ספרנו. כעת בבית ספרנו אירוע בכניסה לבית הספר שבעקבותיו השומר הועבר מבית  -אבטחה  ●

 יש שומר מתחלף ואין צפי למינוי שומר קבוע. 

 18-19/5ימי הורים יתקיימו  ●

ב' בבוקר(. שכבת ו' -)שכבות א' 13/6ה' בבוקר(, -)שכבות ג' 6/6ה' -אירועי סיום: שכבות א' ●

 אירוע ערב.  25/6

מנהלת בית הספר והיו"רים של הנהגת הההורים עוזבים את בית הספר בסוף השנה. בימים   ●

הקרובים יתפרסם מכרז למנהלת חדשה. כמו כן ממליצים לקדם מינוי יו"ר חדש להנהגת ההורים 

 בהקדם כדי שיהיה בקשר עם המנהלת החדשה שתיבחר וביחד איתה יכינו את שנה הבאה.

 

 

 



 

 אירועים בית ספריים 

היה טקס מרשים ומאורגן להפליא. עלתה בקשה לקראת הטקס בשנה הבאה   -טקס יום הזכרון  ●

 להוסיף יותר ריקודים ושירים ולהתאים את הטקסטים כך שיתאימו גם לשכבות הנמוכות.

הארוע היה מוצלח מאד והינו המשך של מסורת יפה מאד בבית הספר. נאסף סכום   -שישי ירוק  ●

ש"ח אשר נתרם לעמותת לוט"ר שתיתן מלגה ע"ש בן רובינשטיין )לוחם בלוט"ר  3,471של 

(. המלגה תאפשר לחייל להדריך בני נוער בסיכון והכנתם לגיוס לצה"ל ליחידות 7.10-שנהרג ב

 מובחרות. להלן המלצות לשיפור לשישי ירוק לשנה הבאה: 

הארוע התקיים בין יום העצמאות לסופ"ש וילדים רבים פספסו בגלל שעשו  -תאריך  ○

 גשר. מומלץ להקדים או לאחר בשבוע. 

היה מצויין השנה. בשנה הבאה צריך לגבות יותר כסף מהועדים בשל עליית   -פלאפל  ○

 מחירים. 

 מבקשים יותר מבחר של עסקים ולהקפיד על מחירים אטרקטיביים.  -שוקפינג  ○

 צריך להפעיל מוזיקה ברקע כשהתזמורת לא מנגנת.  -מוזיקה  ○

נוגע לשישי הירוק ובכלל לארועים בבית הספר. צריך לעשות מאמץ לרכז  -ריבוי הודעות  ○

 את ההודעות ולצמצם ככל שניתן כי ההורים הלכו לאיבוד בכל ההודעות והתזכורות.  

. הקונספט ייסגר לאחר הפגישה. 19.5בהובלת ויטה עם שלומית ורינת. זז לתאריך  -יום המורה  ●

 הוסכם בפורום שניתן לאסוף כסף מועדי בית הספר במקום לבקש מהורים להביא כיבוד. 

 לבקש בתחילת שנה מכל ועד להקצות סכום כסף ליום המורה.  -המלצה לשנה הבאה  ○

הנהגה ירוקה תפיץ רשימת המלצות לאלטרנטיבות למדורות וכן תעבור בכיתות  -ל"ג בעומר  ●

 ותעביר מצגת בנושא.

את יום המעשים הטובים המרנו לבוקר קהילתי שבו נארח בני   - 23/5יום "נותנים מהלב"  ●

משפחה שמספרים על התנדבות שלהם וחיילים בוגרי ביה"ס שיבואו לספר על השרות שלהם. 

 כרגע יש מחסור במתנדבים ובשבוע הבא ניסגר על הקונספט המדוייק ליום זה. 

 

 נושאים לטיפול

 יש לתאם מול שוטר קהילתי לחלוקת דו"חות -בטיחות  ●

 QRקידום תהליך מיפוי הורים באמצעות  -תקשורת  ●

 באחריות דליתספרי באתר בית הספר. קידום פתרון ליצירת לוח שנה בית  -תקשורת  ●

 עדיין לא ידוע ויש לעדכן הורים בהקדם -עדכון על מיקום מסגרות הקיץ  ●

 יש לקבל עדכון איפה עומד מכרז העיריה ומתי יותקנו המצלמות בבית ספרנו -מצלמות  ●

 


